
Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata 

                               Képviselő-testülete 

 

Iktatószám: I-49-167/2019. 

 

Jegyzőkönyv 

 

Készült: Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Képviselő-testülete 2019. 

október 24-én (csütörtök) 15.00 órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal földszinti 

nagytermében (Budapest XI., Zsombolyai u. 5. szám alatt) megtartott alakuló üléséről. 

 

Jelen vannak: dr. László Imre polgármester, Bakai-Nagy Zita, Barabás Richárd, Bába 

Szilvia, dr. Bács Márton, Bedő Dávid, Budai Miklós, Csernus László, Daám Alexandra, 

Erhardt Attila, Görög András, dr. Hoffmann Tamás, Jankó István, Junghausz Rajmund, 

Keller Zsolt, Kreitler-Sas Máté, dr. Molnár László, Nagyné Antal Anikó, Németh 

Gyöngyvér Valéria, Novák Előd, Orosz Anna, Rádi Károly, Szabó László, Tóth Márton, 

Varga Gergő (25 fő) 

 

Polgármesteri Hivatal részéről jelen vannak: 

Vargáné dr. Kremzner Zuzsanna jegyző, 

dr. Szentandrási-Sárkány Tamás aljegyző, 

Büki László, Győrffyné Molnár Ilona, dr. Téglási László igazgatók, Hégli Imre, Kádi 

Gergely, Mozsár Beatrix, Pápai Magdolna osztályvezetők,  

dr. Anga Anikó, Gódor Ildikó, dr. Samu Judit referensek, 

dr. Szende Dávid jogtanácsos, 

Lakos Imre kabinetvezető, 

dr. Simonné dr. Kluczer Zsuzsanna munkatárs 

 

Különmeghívott:  
Jáger István, a BRFK XI. Kerületi Rendőrkaptányság vezetője, 

Antal Nikolett, a KözPont Kft. ügyvezető igazgatója, 

Kocsis Sándor, az Újbuda Sportjáért Kft. ügyvezető igazgatója 

dr. Kóti Tamás, a Szent Kristóf Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója, 

Lőrincz Gergely, az Újbuda Prizma Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója,  

Molnár Gyula országgyűlési képviselő 

 

Az ülést vezeti: dr. László Imre polgármester 

 

(A teremben megszólal a Himnusz, a jelenlévők felállnak, majd a Himnusz elhangzása 

után megkezdődik az ülés.) 

 

Dr. László Imre: Tisztelt képviselőtársaim, kedves vendégeink, tisztelettel köszöntöm 

Önöket első testületi ülésünk alkalmával, hiszen ez az eskütételnek a napja, ez 

végeredményben a XI. kerület Újbuda Képviselő-testületének – szabad legyen mondanom 

így – a megalakulása. Megállapítom, hogy 25 fő megválasztott képviselő jelen van, tehát 
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az ülés határozatképes.  Szeretnék javaslatot tenni a jegyzőkönyv-hitelesítők személyére, 

nevezetesen a két legfiatalabb képviselő személyében Tóth Márton és Bedő Dávid 

esetében. Egyszerű szótöbbségű szavazás következik. 

A Képviselő-testület 25 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a 

javaslatot. 

 

153/2019. (X. 24.) XI.ÖK határozat 
 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda 

Önkormányzata Képviselő-testülete 

 

25 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a mai ülés jegyzőkönyv-

hitelesítőinek Tóth Márton és Bedő Dávid 

képviselőket megválasztotta.      

 

Dr. László Imre: A napirendi vita következik. Szeretném tájékoztatni a Testületet, hogy 7 

kiküldött nyilvános ülési napirendi pontról tárgyalunk.  

Hozzászólás nem lévén szavazásra teszem fel az ülés napirendjét a következők szerint: 

„Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Képviselő-testülete a mai ülés 

napirendjét az alábbiak szerint fogadta el 

 

1./ Tájékoztató a választás végleges eredményéről (szóbeli) 

Előterjesztő: Homolay Károly a Helyi Választási Bizottság elnöke  

 

2./ Az önkormányzati képviselők eskütétele  

Előterjesztő: Homolay Károly a Helyi Választási Bizottság elnöke  

 

3./ A Polgármester eskütétele 

Előterjesztő: Homolay Károly a Helyi Választási Bizottság elnöke  

 

4./ Polgármester illetményének és költségtérítésének megállapítása 

Előterjesztő: Vargáné dr. Kremzner Zsuzsanna jegyző 

 

5./ A Képviselő-testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

rendelet módosítása  

Előterjesztő: dr. László Imre polgármester 

 

6./ Közmeghallgatás összehívása 

Előterjesztő: dr. László Imre polgármester 

 

7./ A Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság tagjainak megválasztása 

Előterjesztő: dr. László Imre polgármester” 
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Egyszerű szótöbbségű szavazás következik.  

A Képviselő-testület 25 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a 

javaslatot. 

 

154/2019. (X. 24.) XI.ÖK határozat 
 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda 

Önkormányzata Képviselő-testülete  

 

25 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alakuló ülés napirendjét 

az alábbiak szerint fogadta el:  

 

1./ Tájékoztató a választás végleges eredményéről (szóbeli) 

Előterjesztő: Homolay Károly a Helyi Választási Bizottság elnöke  

 

2./ Az önkormányzati képviselők eskütétele  

Előterjesztő: Homolay Károly a Helyi Választási Bizottság elnöke  

 

3./ A Polgármester eskütétele 

Előterjesztő: Homolay Károly a Helyi Választási Bizottság elnöke  

 

4./ Polgármester illetményének és költségtérítésének megállapítása 

Előterjesztő: Vargáné dr. Kremzner Zsuzsanna jegyző 

 

5./ A Képviselő-testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló rendelet módosítása  

Előterjesztő: dr. László Imre polgármester 

 

6./ Közmeghallgatás összehívása 

Előterjesztő: dr. László Imre polgármester 

 

7./ A Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság tagjainak megválasztása 

Előterjesztő: dr. László Imre polgármester  

 

Dr. László Imre: Azt hiszem, hogy ilyen alacsony számú napirendi pont nem valószínű, 

hogy szerepelni fog az elkövetkezendő jövőben.  

 

……………………………. 
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A NAPIREND 1./ PONTJA: Tájékoztató a választás végleges eredményéről 

(szóbeli) 

Előterjesztő: Homolay Károly a Helyi Választási 

Bizottság elnöke 

 

 

Dr. Hoffmann Tamás: Felkérem a Helyi Választási Bizottság elnökét, Homolay Károlyt, 

hogy tájékoztasson bennünket a választás eredményéről. 

 

Homolay Károly: Tisztelt Polgármester úr, tisztelt képviselő asszonyok és urak, hölgyeim 

és uraim! Mint a Helyi Választási Bizottság elnöke, jelentem, hogy 2019. október 13-án a 

polgármester, a helyi önkormányzati képviselők és a nemzetiségi önkormányzati 

képviselők választása rendben, a jogszabályi előírásoknak megfelelően, törvényesen 

befejeződött. A mandátumokat 2019. október 21-én, hétfőn 16 órakor átadtuk Polgármester 

úr és a képviselők tekintetében, a rá következő napon, kedden reggel 9 órakor a 

nemzetiségi önkormányzati képviselők vehették át a mandátumaikat.  

A Helyi Választási Bizottság 14 ülést tartott, 300 határozatot hozott, 24 jegyzőkönyvi 

döntés született. A XI. kerület 109.005 választópolgárának 57,83%-ából 63.039 fő adta le 

szavazatát a szavazóhelyiségekben. A Polgármester 31.411 szavazattal a MOMENTUM–

DK–MSZP–PÁRBESZÉD–LMP jelöltje, dr. László Imre úr lett. A 17 egyéni 

mandátumból 16 mandátumot a MOMENTUM–DK–MSZP–PÁRBESZÉD–LMP-

JOBBIK jelöltje nyert meg, míg 1 fő mandátum birtokosa a Fidesz-KDNP-Összefogás 

Újbudáért Egyesület képviselője lett. A kompenzációs lista 7 helye a következőképpen 

oszlik meg: 6 fő a Fidesz-KDNP-Összefogás Újbudáért Egyesületből, 1 fő pedig a Mi 

Hazánk Mozgalom képviselőjeként jelent meg és vette át a mandátumát a kompenzációs 

listáról. 

A nemzetiségi önkormányzati választás 115 szavazókörben zajlott a XI. kerületben, 1256 

nemzetiségi választópolgárnak a 62,74%-a, tehát 788 fő adta le a szavazatát. A Helyi 

Választási Bizottság számolta össze a szavazatokat és állapította meg az eredményeket. 62 

fő nemzetiségi képviselőjelöltet vett a HVB nyilvántartásba, melyből 45 fő képviselő 

került megválasztásra. Kerületünkben, Újbudán 13 nemzetiségi önkormányzat fog 

működni, ebből három, a német, az örmény és a roma 5-5 képviselővel, míg a többi 3-3 

képviselővel működik.  

Szívből gratulálok a Polgármester úrnak, minden megválasztott képviselőnek és a 

nemzetiségi önkormányzatok megválasztott képviselőinek, és mindenkinek az 

elkövetkezendő 5 éves ciklushoz minden jót kívánok nagyon sok szeretettel. Köszönöm 

megtisztelő figyelmüket. 

 

(Taps a teremben.) 

…………………… 

 

 

 

 

 



5 

 

NAPIREND 2./ PONTJA: Az önkormányzati képviselők eskütétele  

Előterjesztő: Homolay Károly a Helyi Választási 

Bizottság elnöke 

 

 

Dr. László Imre: Hát, azt hiszem, hogy csak azt mondhatom, hogy az ünnepélyes 

részéhez érkeztünk el ennek az ülésnek, mégpedig a Képviselő-testület megválasztott 

képviselői eskütételéhez. Kérném szépen a Helyi Választási Bizottság elnökét, hogy 

segítsen nekünk ennek a lebonyolításában. 

 

(Homolay Károly, a HVB elnöke előre mondja az eskü szövegét, a képviselők leteszik az 

esküt.) 

………………………… 

 

 

NAPIREND 3./ PONTJA: A Polgármester eskütétele 

Előterjesztő: Homolay Károly a Helyi Választási 

Bizottság elnöke 

 

 

Dr. László Imre: Most a rám vonatkozó eskütétel következik. 

 
(Homolay Károly, a HVB elnöke előre mondja az eskü szövegét, a polgármester leteszi az esküt. 

Taps a teremben.) 

 

Dr. László Imre: Bocsássanak meg, de hadd folytassam úgy, hogy tisztelettel hadd 

köszöntsem képviselőtársaimat, hiszen most már a mandátum átvétele után, az eskütételt 

követően teljes jogú tagjai a Testületnek, és együtt fogunk dolgozni hosszú éveken 

keresztül. 

………………………… 

 

 

A NAPIREND 4./ PONTJA: Polgármester illetményének és költségtérítésének 

megállapítása 

Előterjesztő: Vargáné dr. Kremzner Zsuzsanna 

jegyző 

 

 

Dr. László Imre: Kérdés vagy hozzászólás van-e ezzel kapcsolatosan az Önök részéről? 

Hozzászóló nem lévén szavazásra teszem fel az előterjesztés szerinti első határozati 

javaslatot a következők szerint: „Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata 

Képviselő-testülete úgy határozott, hogy dr. László Imre polgármester havi bruttó 

illetményét 2019. október 18. napjától összegszerűen 997.200,- Ft-ban állapítja meg. 

Felkéri a Jegyzőt, hogy gondoskodjon a szükséges intézkedések megtételéről. Határidő: 
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2019. október 24., Felelős: Vargáné dr. Kremzner Zsuzsanna jegyző”. Egyszerű 

szótöbbségű szavazás következik. 

A Képviselő-testület 25 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a 

javaslatot. 

 

155/2019. (X. 24.) XI. ÖK határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda 

Önkormányzata Képviselő-testülete 

 

25 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy dr. 

László Imre polgármester havi bruttó 

illetményét 2019. október 18. napjától 

összegszerűen 997.200,- Ft-ban állapítja meg. 

Felkéri a Jegyzőt, hogy gondoskodjon a 

szükséges intézkedések megtételéről. 

 

Határidő: 2019. október 24. 

Felelős:     Vargáné dr. Kremzner Zsuzsanna 

                   jegyző 

 

Dr. László Imre: Szavazásra teszem fel az előterjesztés szerinti második határozati 

javaslatot a következők szerint: „Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata 

Képviselő-testülete úgy határozott, hogy dr. László Imre polgármester havi bruttó 

költségtérítését 2019. október 18. napjától havi bruttó 149.580,– Ft-ban állapítja meg. 

Felkéri a Jegyzőt, hogy gondoskodjon a szükséges intézkedések megtételéről. Határidő: 

2019. október 24., felelős: Vargáné dr. Kremzner Zsuzsanna jegyző”. Egyszerű 

szótöbbségű szavazás következik. 

A Képviselő-testület 25 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a 

javaslatot. 

 

156/2019. (X. 24.) XI. ÖK határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda 

Önkormányzata Képviselő-testülete 

 

25 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy dr. 

László Imre polgármester havi bruttó 

költségtérítését 2019. október 18. napjától havi 

bruttó 149.580,– Ft-ban állapítja meg. 
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Felkéri a Jegyzőt, hogy gondoskodjon a 

szükséges intézkedések megtételéről. 

 

Határidő: 2019. október 24. 

Felelős:     Vargáné dr. Kremzner Zsuzsanna 

                   jegyző 

 

………………………… 

 

Dr. László Imre: Engedjék meg, hogy néhány gondolatot elmondjak az elkövetkezendő 

időszak történéseiről, hogy egyáltalán milyen elképzelésekkel, milyen gondolatokkal 

indultunk neki annak, hogy a XI. kerület Újbuda Önkormányzatával gyakorlatilag 

bizonyos elképzeléseket megvalósítsunk. 

A terveinket minden bizonnyal ismerik, hiszen ezt széles körben terítettük, 11 pontban 

foglaltuk össze, természetesen jelképesen, hiszen Újbudáról, a XI. kerületről van szó. Ezek 

a gondolatok, amik ebben szerepelnek, ebből néhányat engedjenek meg, hogy kiragadjak, 

és ha nem is fontossági sorrendben, de azokat említsem meg, amikre elsősorban a 

figyelmünket az elkövetkezendő időszakban összpontosítani fogjuk. Elnézésüket kérem, 

hogyha orvosként az elsődleges feladatomnak a betegellátással kapcsolatos anomáliák 

rendbetételét tekintem. Nevezetesen a járóbeteg-szakellátás esetében azok a hosszú 

várakozási idők, amelyek bizonyos betegségcsoportoknál nagyon komoly gondot 

jelentenek, tudniillik a beteg az várhat, a betegség viszont nem. Ennek megfelelően ezen a 

területen, és természetesen az alapellátás vonatkozásában is nagyon komoly figyelmet kell 

fordítanunk arra, hogy minden rendben legyen, hiszen a betegségek az ellátás ezen 

szakaszaiban ismerhetők föl igazán úgy, hogy a gyógyítás eredményes lehessen. Annál is 

inkább foglalkoznunk kell az alapellátással, mert az alapellátás országosan alapvető 

gondokkal küszködik, nemcsak azért, mert rengeteg a feltöltetlen háziorvosi praxis, hanem 

azért, mert a háziorvosok átlagéletkora túllépte a 60 évet. Kevesebb frissen végzett kerül 

be ebbe a rendszerbe, mint ahányan kikerülnek, tehát óhatatlanul perspektivikusan 

gondoskodnunk és gondolkodnunk kell arról, hogy mit teszünk, hogy ez az ellátás, ez a 

nagyon fontos terület ne szenvedjen hiányt. 

A másik az, hogy Újbuda bizonyos fokig megtelt és túlépített.  Ez a gondolat azt jelenti, 

hogy az utak állapota, a parkolás lehetősége, a hozzá kapcsolódó iskolák, óvodák helyzete, 

üzletek, ezeket mind-mind oda kell igazítanunk ahhoz, amit a követelmények 

meghatároznak. És itt elsősorban szabad legyen a Lágymányosi-öböllel kapcsolatos 

beruházásra utalnom, ahol bizony reggelente és este sok ezer ember fog mozogni, ennek a 

közlekedési viszonyai természetesen rendkívül fontos, hogy kulturált módon megoldhatók 

legyenek. 

A tisztaság, az éghajlat változásával kapcsolatos gondok természetesen nem magyar 

viszonylatban, hanem legalább a saját területükön, Újbudán történő kezelése, hiszen tudjuk 

nagyon jól azt, hogy milyen gondot és problémát jelent a klímaváltozás, és a 

Miniszterelnököt hadd idézzem, hogy aki azt mondja, hogy minden rendben van ezen a 

területen, az nem normális. Aki azt mondja, hogy nincs klímakatasztrófa fenyegető 

jelleggel, az nem normális. Hiszen tudjuk nagyon jól, hogy milyen olyan történések voltak 

a nyár során is, amik egyértelműen azt bizonyították, hogy mindenkinek a saját területén 
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mindent meg kell tenni annak érdekében, hogy ezt megpróbáljuk kiküszöbölni, vagy a 

hatását csökkenteni. A zöldterületeknek a növelése. A gondoskodás nemcsak az 

időskorúaknál. Van egy 60+ program, tökéletesen jó. Azt tőlem sose fogják hallani, hogy 

én a korábbi intézkedésekre, amik jók, azt megpróbálom lekicsinyíteni. Elismerem, 

tisztességes és nagyon jó program. Tovább kell lépnünk. Buda területén minden negyedik 

ember betöltötte a 60. életévét, tehát fokozott gondoskodásra szorul, természetesen az élete 

előrehaladásának a függvényében. 

De nem feledkezhetünk meg a fiatalokról sem. Nekik is meghatározott és jól átgondolt 

támogatással kell segíteni az életüket, és a családosoknak a támogatásáról. 

A biztonságot is növelni kell, hiszen azt szokták mondani, hogy Újbuda három nagy 

forgalmú terület, M1, M7 és a körgyűrű vagy M0-s mellett fölkínálja azt a lehetőséget, 

hogy bármilyen bűntény esetén az elkövető villámgyorsan el tudja hagyni a fővárost. Ez 

azt jelenti, az ennek az olvasata, hogy a térfigyelő rendszernek a továbbépítését javítani 

kell.  

Foglalkozunk a kultúrával, és foglalkozunk egyáltalán a szomszédainkkal szoros 

együttműködésben, hogy javítsuk azokat a gondokat és problémákat, főleg az érintkezési 

területen. 

Én arra teszek ígéretet Önöknek itt, hogy minden energiámmal és erőmmel azon leszek 

munkatársaimmal és azokkal, akikkel ezt a kampányidőszakot végigvittük, hogy ennek a 

csodálatosan szép kerületnek, aminek én is lakója vagyok, tovább javítsuk a 

körülményeket, az itt élő embereknek az életét. Ehhez Önöknek nagyon jó egészséget 

kívánok, nagyon sok türelmet, hiszen a mi munkánk olyan, hogy időnként bizony, erre is 

szükség lesz. Köszönöm szépen, hogy meghallgattak. 

 

(Taps a teremben.) 

………………………… 

 

 

A NAPIREND 5./ PONTJA: A Képviselő-testület és szervei Szervezeti és 

Működési Szabályzatáról szóló rendelet 

módosítása  

Előterjesztő: dr. László Imre polgármester 

                      polgármester 

 

 

Dr. László Imre: A rendeletmódosítás szorosan összefügg azzal, hogy jelen pillanatban 

egy alakuló ülésen vagyunk, és ennek megfelelően kell a dolgunkat csinálni.  

A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény (a 

továbbiakban: Mötv.) 29. § (1) bekezdése szerint az önkormányzati képviselő megbízatása 

megszűnik a megválasztását követő helyi önkormányzati általános választás napján. Ennek 

megfelelően ennek a törvénynek az 57. § (1) bekezdése szerint a képviselők megbízatása 

az önkormányzati általános választások napjával megszűnik. Mindezekre tekintettel a 

Képviselő-testület által delegált hatáskörök ellátására a bizottságok értelemszerűen, hiszen 

még nem álltak föl, jelen időben nem képesek. Ez az előterjesztés, ami Önök előtt van, az 

Önök asztalán, azt a célt szolgálja, hogy az átmeneti időszakban ezek a feladatok az 
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Önkormányzat vezetőjéhez, tehát a Polgármesterhez kerüljenek delegálásra, hogy a 

munkánk folyamatos és zökkenőmentes lehessen. 

Tisztelettel kérem az észrevételeiket, hozzászólásaikat. 

 

Dr. Molnár László: Azt hittem, hogy még a kérdések körében vagyunk, ezért inkább 

kérdést szeretnék föltenni. Teljesen jogos és egyértelmű, hogy miről szól ez az 

előterjesztés, és nincs is ezzel semmi problémám alapvetően. Egyetlen egy kérdés, hogy az 

1. § (3) bekezdésében szerepel egy olyan mondat, hogy a bizottságok által korábban 

elfogadott irányelvek a Polgármestert a döntéshozatala során nem kötik. Itt az a kérdésem, 

hogy mik ezek az irányelvek, mikre gondolt az előterjesztő? És akkor majd a 

hozzászólásomban ezt kifejteném.  

 

Vargáné dr. Kremzner Zsuzsanna: Tisztelt Képviselő úr, engedje meg, hogy én 

válaszoljak erre a kérdésre. Én kigyűjtettem ezeket az irányelveket, hogy miről van itt szó. 

A Gazdasági Bizottság által határozatban meghatározott irányelvek ilyenek például, hogy a 

nem lakás céljára szolgáló helyiségek esetében maga a bérletidíj-táblázat, vagy az egyszeri 

igénybevételi díj fizetési kötelezettsége, vagy telekingatlanoknál a haszonbérbeadás 

időtartama és bérleti díja, illetve a bérleti jog átadása. Ezek az irányelvek, amiket itt 

összegyűjtöttek nekem a kollégák, erről van szó.  

 

Dr. László Imre: További kérdés nem lévén a vitát nyitom meg. 

 

Novák Előd: Én mindössze egy éjszakát szeretnék kérni Polgármester úrtól, legalább egy 

éjszakát a felkészülésre minden esetben. Most néhány órával a testületi ülés előtt kaptuk 

meg a kétségkívül nem sok, csak tizenhat oldalnyi és valóban könnyen áttekinthető 

anyagot, de azt gondolom, hogy a lelkiismeretes munkához szükséges, hogy lehetőleg 

néhány nappal korábban, legrosszabb esetben, szeretném kérni, mivel most a kora délelőtti 

órákban kaptuk meg, hogy előző este legkésőbb ezt kapjuk meg, hiszen az éjszakánkat rá 

tudjuk áldozni erre a munkára. Tudom, hogy az átállás most nem könnyű, úgyhogy 

igyekszem empatikus lenni, remélem, a Mi Hazánk Mozgalom is kerül majd egyszer ilyen 

helyzetbe, de azt szeretném kérni, hogy amennyiben lehetséges, akár, ha egyetlen 

napirendi pont miatt csúszik az egész anyag, akkor azt megelőzően kapjuk meg legalább a 

többi előterjesztést. Nekem fájó volt tapasztalnom azt a nemzeti együttműködés 

rendszerének hívott parlamentarizmusban, hogy olvasatlanul szavazták le sokszor a 

Parlamentben a javaslatainkat, én szeretném, és remélem és bízom is benne, hogy itt az 

Önkormányzatban ez másként lesz. De ahhoz, hogy ezt meg tudjuk tenni, ahhoz a jövőre 

nézve szeretném kérni, még ha most ez az átmeneti helyzet érthető is. Köszönöm szépen. 

 

Dr. László Imre: Tisztelt Képviselő úr, nem lehet mást mondani, teljesen egyetértek a 

megjegyzésével. Én mindent meg fogok tenni, de szerintem az apparátus és a kollégáim is 

annak érdekében, hogy Önökhöz időben, áttanulmányozható időintervallum rendelkezésre 

állása mellett fussanak ki az anyagok. 

Mivel további hozzászólás nincs, a vitát lezárom. Szeretném elmondani azt, ami elhangzott 

ezzel kapcsolatosan, hogy egyrészt átmeneti időszakról van szó, ennek az 

intézkedésmódosításnak az SZMSZ módosításával kapcsolatosan, amíg a bizottságok föl 
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nem állnak és a Képviselő-testület a maga ritmusában teljességgel tudja csinálni, és az 

észrevételeket, amiket Novák Előd képviselő úr tett, azokat természetesen meg kell 

fontolni és ki kell küszöbölni, hogy olyan legyen. 

Szavazásra teszem fel a Képviselő-testület és szervei Szervezeti és Működési 

szabályzatáról szóló 34/2014. (XII. 22.) XI.ÖK rendelet módosításáról szóló 

rendelettervezetet az előterjesztés szerint. Minősített szótöbbségű szavazás következik. 

 

A Képviselő-testület 25 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül – 

minősített szótöbbséggel – megalkotta Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda 

Önkormányzata Képviselő-testülete 30/2019. (X. 25.) önkormányzati rendeletét a 

Képviselő-testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 34/2014. 

(XII. 22.) XI.ÖK rendelet módosításáról. 

 

………………………… 
 

 

A NAPIREND 6./ PONTJA: Közmeghallgatás összehívása 

Előterjesztő: dr. László Imre polgármester 

 

 

Dr. László Imre: A törvényeink szerint közmeghallgatásra kell, hogy sor kerüljön, 

meghatározott idővel kell ennek megtörténnie a végrehajtás előtt, a döntésnek és a 

kiértesítésnek. Ezt tartalmazza a napirendi pont, ugyancsak a helyi önkormányzatokról 

szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 54. §-a értelmében, valamint a Képviselő-testület és 

szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 34/2014. (XII. 22.) XI.ÖK rendelete 

alapján. Úgy szól a SZMSZ 20/C. §-ának (1) bekezdése, hogy a közmeghallgatás helyét és 

időpontját legalább 25 nappal a kitűzött időpont előtt közzé kell tenni. 

Tisztelettel javaslom képviselőtársaimnak 2019. december 5-én 17 órát, és ezt a termet, 

ahol jelen pillanatban tartózkodunk. 

Hozzászólás nem lévén szavazásra teszem fel az előterjesztés szerinti határozati javaslatot 

a következők szerint: „Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Képviselő-

testülete úgy határozott, hogy 2019. december 5-én 17.00 órai kezdettel közmeghallgatást 

tart a Polgármesteri Hivatal földszinti nagytermében (Budapest XI., Zsombolyai u. 5.). 

Felkéri a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. Határidő: 2019. december 

5., felelős: dr. László Imre polgármester”. Egyszerű szótöbbségű szavazás következik. 

A Képviselő-testület 25 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a 

javaslatot. 

 

157/2019. (X. 24.) XI. ÖK határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda 

Önkormányzata Képviselő-testülete 

 

25 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy 2019. 
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december 5-én 17.00 órai kezdettel 

közmeghallgatást tart a Polgármesteri Hivatal 

földszinti nagytermében (Budapest XI., 

Zsombolyai u. 5.). 

Felkéri a Polgármestert a szükséges 

intézkedések megtételére. 

 

Határidő: 2019. december 5. 

Felelős:     dr. László Imre polgármester 

 

………………………… 

 

 

A NAPIREND 7./ PONTJA: A Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság 

tagjainak megválasztása 

Előterjesztő: dr. László Imre polgármester  
 

 

Dr. László Imre: Ez számunkra elő van írva, a Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság 

fölállítása és tagjainak jóváhagyásával kapcsolatos, amit ugyancsak az Mötv. ír elő 

számunkra. Ennek megfelelően szeretném azt a javaslatot Önök elé terjeszteni, hogy egy 5 

tagú Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság jöjjön létre, aminek elnökeként javaslom 

Daám Alexandrát, helyetteseként dr. Bács Mártont, tagjainak Kreitler-Sas Mátét, Nagyné 

Antal Anikót és Tóth Mártont. Kérem szépen, hogyha észrevétel van ezzel a napirendi 

ponttal kapcsolatban, tegyék meg. 

Hozzászólás nem lévén szavazásra teszem fel az előterjesztés szerinti határozati javaslatot 

a következők szerint: „Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Képviselő-

testülete úgy határozott, hogy a Vagyonnyilatkozatot Ellenőrző Bizottság  

elnökének                 Daám Alexandra, 

elnökhelyettesének   dr. Bács Márton, 

tagjainak                   Kreitler-Sas Máté, 

                                  Nagyné Antal Anikó és  

                        Tóth Márton 

képviselőket megválasztja. Határidő: 2019. október 24., felelős: dr. László Imre 

polgármester”. Minősített szótöbbségű szavazás következik. 

A Képviselő-testület 25 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a 

javaslatot. 

 

158/2019. (X. 24.) XI. ÖK határozat 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda 

Önkormányzata Képviselő-testülete 

 

25 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül – minősített szótöbbséggel – 
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úgy határozott, hogy a Vagyonnyilatkozatot 

Ellenőrző Bizottság  

elnökének                 Daám Alexandra, 

elnökhelyettesének   dr. Bács Márton, 

tagjainak                   Kreitler-Sas Máté, 

                                  Nagyné Antal Anikó és  

                       Tóth Márton 

képviselőket megválasztja.   

 

Határidő: 2019. október 24. 

Felelős:     dr. László Imre polgármester 

 

Dr. László Imre: Köszönöm szépen. Hát, erről nem álmodok, hogy mindig ilyen 

egyhangú, 25 igen szavazattal kerüljön elfogadásra a napirendi pont. Vitának abszolút 

helye van ebben a Képviselő-testületben, és azt hiszem, hogy valamennyien állunk elébe. 

Szeretném tájékoztatni a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy rendkívüli ülés összehívása 

várható, aminek időpontja 2019. október 31-e, 9 óra, és a helye értelemszerűen ez, ahol 

jelen pillanatban tartózkodunk. 

Köszönöm szépen a részvételüket, az ülést berekesztem. 

 

 

A jegyzőkönyv elkészült: 2019. október 31. 

 

 

 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 

 

 

Bedő Dávid s. k. 

 

 

 

 

Tóth Márton s. k. 

 

 

 

 

  

dr. László Imre s. k. 

polgármester 

Vargáné dr. Kremzner Zsuzsanna s. k. 

jegyző 
 

                                     

 


